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 Z á p i s n i c a 

z 29. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného v dňoch 23.9. a 30.9.2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: Ing. Jaroslav Hlava, Ing. Lenka Bartošová, PhD., Anna Kabelíková 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Voľba komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa riaditeľa n.o. Hrad Beckov – projekt DRAGON 

-  žiadosť o prenájom priestorov OcÚ 

5. Správa riaditeľa ZŠ s MŠ J.M .Hurbana Beckov za školský rok 2021/2022 

6. Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ J.M. Hurbana Beckov za 1.polrok 2022 

7. Návrh VZN  o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

škôl a školských zariadení v obci Beckov 

8. Návrh sadzobníka služieb krátkodobého prenájmu hnuteľného majetku v správe ZŠ 

s MŠ J.M. Hurbana 

9. Informatívna správa o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky za 1.polrok 2022 

10. Správa o hospodárení – čerpanie rozpočtu obce za 1.polrok 2022 

11. Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 – úprava č.4 

12. Konsolidovaná výročná správa Obce Beckov za rok 2021 

13. Návrh zmlúv o nájme s doktorkami na Zdravotnom stredisku v Beckove 

14. Žiadosť o odkúpenie pozemku pod bytovým domom č.199 

15. Rôzne: 

-  informácia k Voľbám do OSO a OSK 2022 

-  oprava cesty/ parkoviska pred bytovým domom č.195 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

K bodu 1.: 

Zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvoril Daniel Hladký, starosta obce, privítal poslancov, 

prítomných 6, konštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Príloha – prezenčná listina.  

 

K bodu 2.: 

Starosta obce  navrhol do návrhovej komisie pp Ing. Jána Macejku a Ladislava Vaneka, za 

overovateľov zápisnice určil pp. Ing. Mareka Jambora a Ernesta Benka. Za zapisovateľku 

určil p. A. Benkovú. Predložil návrh programu podľa pozvánky, navrhol doplniť do programu 

žiadosť spoločnosti Autis a odsúhlasenie prenájmu Paketa. Ing. J. Martiš navrhol zaradiť do 

programu neprerokovaný Doplnok VZN o poplatku za odpady. Starosta obce dal o návrhu 

programu s doplnkami hlasovať. Prítomných 5 poslancov, 5 za, 0 proti, 0 sa zdržalo 

hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia a  návrhovú komisiu. 

 

K bodu 3.: 

Kontrola plnenia uznesení – kontrolu uznesení zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného  dňa 14.6.2022  previedol Ing. Jaroslav Martiš, zástupca starostu. Poslanci nemali 

k plneniu uznesení žiadne pripomienky. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie kontrolu 

uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.6.2022 bez pripomienok. 
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K bodu 4.: 

Správa riaditeľa n.o. Hrad Beckov – projekt DRAGON – informáciu podal riaditeľ n.o. 

Hrad Beckov Mgr. Peter Pastier. Bolo zrealizované priestranstvo terasy, realizovaná stena 

západného paláca, trámy na prestrešenie západného paláca – budú realizovať na budúci 

týždeň, predpoklad  dokončenia do 2 – 3 týždňov. Tehlové dlažby na terase a v západnom 

paláci, riešia sa zábradlia – kované veci. Ľahké aktivity sú splnené aj nad rámec. Na 18.10. sa 

pripravuje workschop v priestoroch školy v spolupráci s Spojenou strednou školou v Novom 

Meste nad Váhom, partnerom projektu. Firma chce ukončiť práce v termíne do decembra 

2022, v zmluve je termín apríl 2023. V júni by sa mala konať finálna konferencia. Ing. J. 

Martiš sa pýtal na strechu západného paláca, na termín, kedy má byť hotová. Mgr. Pastier – 

meškajú dva týždne, predpoklad je, že ju za dva týždne dokončia. Žeriav je zazmluvnený do 

konca októbra.  Východná stena – lešenie je už odstránené. Harmonogram prác je prisľúbený 

predložiť do 28,9.2022, v pondelok 26.9. sa uskutoční stretnutie s vedúcimi realizačnej firmy. 

E.Benko upozornil, že v skladbe strechy sú USB dosky, keďže má pršať, je potrebné, aby 

dosky nenavlhli. Ak sa strecha nespraví technologicky správne, bude to do budúcnosti 

problém. Starosta obce informoval, že išiel firme vytýkací list. Ing. Martiš – musí sa robiť 

fotodokumentácia, musíme sa správať tak, ako by sme sa s firmou išli súdiť, všetko musí byť 

zaznamenané v stavebnom denníku. Kvalitu musí kontrolovať stavebný dozor a čo  má 

podpisovať štatutár, musí podpisovať starosta. E. Benko – zmluva neumožňovala zádržné, 

musí byť dielo do apríla 2023 dokončené. Mgr. Pastrier informoval, že môžeme žiadať 

o predĺženie do roku 2024. Ing. Martiš – stavebný dozor musí dať pozor na strechu – prosí 

starostu, aby mu boli zaslané rezy strechy z projektovej dokumentácie. E. Benko ďalej 

upozorňuje na realizáciu zelenej strechy. Ak sa schvaľujú zmeny – lacnejší materiál – 

smrekové drevo namiesto bukového – mali by dať zhotovitelia zľavu. Starosta obce podotkol, 

že najskôr musí prebehnúť zmenové konanie, zmeny schvaľuje ministerstvo a pamiatkári. E. 

Benko – poslanci chcú dostávať monitorovaciu správu od stavebného dozoru každý mesiac 

a pri každom meškaní. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu riaditeľa n.o. Hrad 

Beckov – projekt DRAGON s pripomienkami. Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu 

a riaditeľovi neziskovej organizácie Hrad Beckov dôkladne viesť agendu vytýkacích listov 

a zabezpečiť aktualizáciu harmonogramu ukončenia diela. Obecné zastupiteľstvo ukladá 

obecnému úradu zabezpečiť distribúciu monitorovacích správ o priebehu realizácie stavby 

členom obecného zastupiteľstva a správnej rady. Ďalšie pripomienky sú uvedené v zápisnici – 

dôkladná fotodokumentácia, dodržaná správna technológia stavby strechy, dôkladné vedenie 

stavebného denníka,  dôležitá realizácia zelenej strechy. 

Mgr. P. Pastier predniesol poslancom žiadosť na prenájom miestnosti na druhom poschodí 

obecného úradu, bývalého skladu CO, na uskladnenie zbierkových predmetov. Riaditeľ 

vysvetlil, že organizácia chce požiadať o rozšírenie zriaďovateľskej činnosti. Poslanci sa 

zhodli, že musí byť vypracovaný návrh zmluvy so spodnou hranicou prenájmu. Obecné 

zastupiteľstvo schválilo prenájom priestorov – miestnosti na 2.poschodí obecného úradu ( 

bývalý sklad CO) pre Neziskovú organizáciu Hrad Beckov na účely  uloženia zbierkových 

predmetov. Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu spracovať nájomnú zmluvu 

s návrhom ceny za prenájom s termínom do budúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 5.: 

Správa riaditeľa ZŠ s MŠ J.M. Hurbana Beckov za školský rok 2021/2022 – predložil 

riaditeľ ZŠ s MŠ, písomne, priložené k zápisnici. Poslanci správu obdržali e-mailom. Riaditeľ 

školy Mgr. Pekarovič konštatoval, že školu navštevuje viac žiakov – 165, zlepšenie 

v súťažiach, projektoch. Obecné  zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti, výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022 bez pripomienok. 
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K bodu 6.: 

Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ J.M. Hurbana Beckov za 1.polrok 2022 – predložil riaditeľ 

ZŠ s MŠ, písomne, priložené k zápisnici. Poslanci obdržali materiál e-mailom.  Rozbor bol 

prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie. Predseda finančnej komisie informoval, že 

rozbor je v poriadku, financie na predškolákov sa dočerpajú, mzdy sú vykryté, dofinancovanie 

príspevku 500 € pre pracovníkov ŠKD, MŠ a kuchyne. Je potrebné, aby boli rodičia detí 

informovaní o tom, že deti musia byť zapísané k 1.septembru. Obecné zastupiteľstvo vzalo na 

vedomie oznámenie o počte prijatých žiakov  na vzdelávanie v MŠ a ŠKD v školskom roku 

2022/2023 s pripomienkou. Obecné zastupiteľstvo uložilo riaditeľovi ZŠ s MŠ v Beckove 

vypracovať súbor opatrení na zvýšenie obsadenosti MŠ k dátumu 15.9.  Uložilo termín do 

31.3.2023. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ J.M. 

Hurbana Beckov za 1.polrok 2022 bez pripomienok. 
 

K bodu 7.: 

Návrh VZN  o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

škôl a školských zariadení v obci Beckov – písomne, priložené k zápisnici, nariadenie 

zverejnené 15 dní pred konaním zastupiteľstva na úradnej tabuli a na internetovej stránke 

obce. Ing. J. Martiš – zdá sa mu, že navýšenie je veľké, rodičia to nebudú zvládať. E. Benko, 

predseda finančnej komisie informoval, že nariadenie komisia prerokovala, navrhuje 

poslancom schváliť. E. Benko – teraz sa nariadenie môže schváliť v predloženom znení, po 

určení finančného pásma sa môže upraviť.  Ing. M. Jambor – ceny sa mali zdvojnásobiť, nie 

strojnásobiť. Starosta obce dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu, prítomných 6 poslancov, 2 

za, 4 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Návrh poslanca Ing. M. Jambora nebol schválený. 

Starosta obce dal hlasovať o pôvodnom návrhu, prítomných 6 poslancov, 4 za, 0 proti, 2 sa 

zdržali. Obecné zastupiteľstvo neschválilo VZN  o výške mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení v obci Beckov. Obecné zastupiteľstvo 

uložilo riaditeľovi ZŠ s MŠ J.M. Hurbana Beckov predložiť finančný rozbor nákladov 

jednotlivých navyšovaných položiek s termínom do 3.10.2022. 
 

K bodu 8.: 

Návrh sadzobníka služieb krátkodobého prenájmu hnuteľného majetku v správe ZŠ 

s MŠ J.M. Hurbana – písomne, priložené k zápisnici. Prítomný riaditeľ školy odôvodnil 

zvýšenie cien v sadzobníku zvýšením cien energií. Predseda finančnej komisie p. Ernest 

Benko informoval prítomných, že komisia návrh prerokovala a navrhla  zníženie pôvodného 

návrhu a to zapožičanie telocvične bez použitia spŕch z 20 € na 16 € a so sprchou z 30 € na 20 

€. Starosta obce dal o návrhu hlasovať, prítomných 6 poslancov, 2 za, 0 proti, 4 sa zdržali. 

Návrh finančnej komisie nebol schválený. Starosta obce dal hlasovať o pôvodnom návrhu, 

ktorý predložil riaditeľ školy, prítomných 6 poslancov, 5 za, 0 proti, 1 sa zdržal hlasovania. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Sadzobník služieb krátkodobého prenájmu hnuteľného 

majetku v správe ZŠ s MŠ J.M. Hurbana bez pripomienok.  

 

K bodu 9.: 

Informatívna správa o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky za 1.polrok 2022 – 

predložila hlavná kontrolórka obce, písomne, priložené k zápisnici. Poslanci správu odbržali 

e-mailom. Ernest Benko navrhol, aby sa inventúra nevykonávala každý rok, nad rámec 

zákona. Poslanci navrhli uložiť obecnému úradu rešpektovať odporúčanie hlavnej kontrolórky 

v bode 4 – uvádzať  dôvody vyradenia hmotného majetku s jeho naložením po vyradení. 
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o kontrolnej  činnosti hlavnej kontrolórky 

obce za 1.polrok 2022 s pripomienkou.  

 

K bodu 10.: 

Správa o hospodárení – čerpanie rozpočtu obce za 1.polrok 2022 – predložil starosta obce, 

písomne, priložená k zápisnici. Poslanci obdržali  materiál e-mailom, nemali k správe žiadne 

pripomienky. Predseda finančnej komisie p. E. Benko informoval o prerokovaní správy na 

zasadnutí komisie., konštatoval, že je nízke čerpanie na strane výdavkov. Finančná komisia 

odporučila poslancom vziať čerpanie rozpočtu za 1.polrok na vedomie. Obecné zastupiteľstvo 

vzalo na vedomie Správu o hospodárení Obce Beckov za 1. polrok 2022 bez pripomienok. 

 

K bodu 11.: 

Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 – úprava č.4, odborné stanovisko 

k rozpočtovému opatreniu starostu obce č.4 predložila hlavná kontrolórka obce, písomne, 

priložené k zápisnici.  Konštatovala, že týmto opatrením bol upravený bežný rozpočet na 

príjmovej aj výdavkovej strane, obec prijala transfer pre hasičov v hodnote 3000 €, ktoré boli 

použité na materiál  hasičov. Zároveň sa zreálnil rozpočet obce na rok 2022. Hlavná 

kontrolórka odporučila obecnému zastupiteľstvu zobrať rozpočtové opatrenie starostu obce 

č.4 na vedomie. Poslanci nemali k rozpočtovému opatreniu starostu žiadne pripomienky. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hl. kontrolórky obce k zmene rozpočtu 

obce na rok 2022 – rozpočtovému opatreniu starostu obce č. 4. Obecné zastupiteľstvo vzalo 

na vedomie  zmenu rozpočtu obce na rok 2022 – rozpočtové opatrenie starostu obce č. 4. 

Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č.5 – písomne, priložené 

k zápisnici. Hlavná kontrolórka obce predložila (písomne, priložené k zápisnici) odborné 

stanovisko k zmene rozpočtu obce – rozpočtovému opatreniu č.5. Konštatovala, že obec 

prijala výnosy dane z príjmov do bežných príjmov vo výške 8 775,00 eur. Finančné 

prostriedky budú použité ako bežné výdavky na originálne kompetencie ZŠ s MŠ J.M. 

Hurbana Beckov. Ďalej obec prijala na základe dvoch darovacích zmlúv 10 000 €, ktoré budú 

využité na zmluvne určený účel – modernizáciu autobusovej zastávky pri zdravotnom 

stredisku. Ďalej boli v rozpočte presunuté prostriedky z kúpy Kúrie Dubnických na kúpu 

pozemku za kultúrnym domom a z bežného rozpočtu budú presunuté prostriedky vo výške 

4000 € do kapitálového rozpočtu na úhradu investícií do projektu Cyklotrasa. Navrhovanú 

zmenu rozpočtu hlavná kontrolórka odporučila poslancom schváliť. Obecné zastupiteľstvo 

vzalo na vedomie stanovisko hl. kontrolórky obce k zmene rozpočtu obce na rok 2022 – 

rozpočtové opatrenie č. 5. 

Predseda finančnej komisie p. E. Benko informoval poslancov, že komisia zmenu rozpočtu 

prerokovala a odporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť. Poslanci nemali z zmene 

rozpočtu pripomienky. Starosta obce dal o schválení hlasovať, prítomných 6 poslancov, 6 za, 

0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu rozpočtu obce na rok 

2022 – rozpočtové opatrenie č. 5 bez pripomienok. 

 

K bodu 12.: 

Konsolidovaná výročná správa Obce Beckov za rok 2021 – predložil starosta obce, 

písomne, priložená k zápisnici. Poslanci správu odbržali e-mailom. Správa bola prerokovaná 

na zasadnutí finančnej komisie, kde požadoval Ing. J. Macejka úpravu textu v časti Plány do 

budúcnosti, ktorá bola do správy zapracovaná. Nikto z poslancov nemal k správe ďalšie 

pripomienky. Starosta obce dal o schválení správy hlasovať, prítomných 6 poslancov, 6 za, 0 

proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo Konsolidovanú výročnú správu  

Obce Beckov za rok 2021 bez výhrad.  
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Po prerokovaní tohto bodu starosta obce rokovanie z dôvodu neskorej hodiny (po 22,00 hod.) 

prerušil a poslanci schválili pokračovanie rokovania v piatok 30.9.2022 o 17,30 hod. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstvo pokračovalo 30.9.2022, prítomných 7 poslancov, starosta 

obce konštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 13.: 

Návrh zmlúv o nájme s doktorkami na Zdravotnom stredisku v Beckove – starosta obce 

informoval poslancov po postupe pri rokovaní s doktorkami, nesúhlasili s nárastom cien 

nájomného, návrh bol niekoľkokrát prepracovaný, nakoniec dali v auguste výpoveď, 

výpovedná lehota plynie do konca novembra 2022. K +.1.2023 sa zvyšuje nájomné o výšku 

inflácie – s tým súhlasili. Ing. J. Martiš – nemáme inú možnosť, len zmluvy schváliť, ak tu 

doktorky chceme mať aj naďalej.  Ing. J. Macejka – už dávno hovoril, že sa mal zatepliť strop 

v zdravotného strediska, mal sa vypracovať projekt. Ing. J. Martiš – kúrenie nebolo 

v poriadku, keď bude zrekonštruované kúrenie, musí sa správne nastaviť termoregulácia, aby 

sa ušetrilo a neprekurovalo sa. Ing. M. Jambor – aj sestričky, doktorky musia regulovať 

kúrenie v ambulanciách, načo sa kúri poobede alebo v dni, keď v ambulancii nie sú. E. Benko 

informoval, že finančná komisia prerokovala návrh nájomných zmlúv. Doktorky nebudú 

platiť energie za rok 2022, preto komisia odporučila navrhnúť uznesenie o verejnom záujme, 

pretože obec nemôže dotovať energie nájomcom.  Hlavná kontrolórka odporučila, aby sa 

prenájom budovy zdravotného strediska posudzoval ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

uznesenie musí schváliť 3/5 väčšina poslancov a uznesenie má byť zverejnené 15 dní pred 

schvaľovaním nájmu.  Ing. Jambor – doktorky nechcú platiť za upratovanie, chceli si 

upratovať sami, nebolo to umožnené. Ing. J. Martiš predložil návrh, aby poslanci schválili 

uznesenie o prípade hodného osobitného zreteľa  a po jeho zverejnení prerokujú zmluvy na 

ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia, 

prítomných 7 poslancov, 7 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo 

schválilo prenájom budovy zdravotného strediska vo verejnom záujme ako prípad hodný 

osobitného zreteľa. 

 

K bodu 14.: 

Žiadosť o odkúpenie pozemku pod bytovým domom č.199 – starosta obce informoval, že 

žiadosť bola prejednávaná už dávnejšie, vlastníci bytov dali vypracovať zameranie – 

geometrický náčrt, ktorý bol predložený poslancom k nahliadnutiu. L. Vanek – nevie, čo 

vlastne chcú odkúpiť, koľko je to m², parcela 198/4 sa kryje s nehnuteľnosťou – je to 

zastavaná plocha vrátane odkvapového chodníka? Poslanci navrhli, aby sa dal vypracovať 

geometrický plán, dal spraviť znalecký posudok, z ktorého vyplynie cena za m². Obec môže 

dať návrh na odkúpenie aj vlastníkom ďalšej bytovky Beckov č.200. Starosta obce dal 

o navrhnutom uznesení hlasovať. Prítomných 7 poslancov, 7 za, 0 proti , 0 sa zdržalo 

hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo odpredanie pozemku pod bytovým domom 

Beckov súp.č.199, parc.č.198/4 vrátane odkvapového chodníka podľa skutočného zamerania, 

za cenu podľa znaleckého posudku. Kupujúci uhradí všetky náklady spojené s prevodom 

a prechodom nehnuteľnosti. 
 

K bodu 15.: - rôzne – 

Žiadosť spoločnosti AUTIS, o.z. Trenčianske Stankovce – povolenie výstavby 

špecializovaného zariadenie pre autistov na pozemku parc.č.2326/11, predložený zámer. 

Poslanec E. Benko upozornil, že v záväznej časti ÚPN obce Beckov je klauzula – územno-



6 

 

plánovacia dokumentácia bude precizovaná v podrobnejšej dokumentácii. Ing. J. Martiš – 

chceme urobiť celú zónu, ako sa bude územie parcelovať, kade pôjde plyn, voda, 

komunikácia. Zastupiteľstvo trvá na vypracovaní územného plánu zóny. Keby sme povolili 

stavať, žiadali by aj ďalší vlastníci. V 1.kole chceme, aby bol vypracovaný územný plán zóny. 

Ing. Jurčák – teda bez územného plány zóny sa nikto nepohne. Pokladá požiadavku za 

nereálnu. Chceli využiť pozemky v ich vlastníctve. Myslí si, že spracovanie komplexného 

územného plánu zóny je nereálne, takéto veľké územie sa nedá celé obsiahnuť, má skúsenosti 

ako stavebný inžinier, pracoval na MsÚ Trenčín. Pani Vlnková, riaditeľka AUTIS objasnila, 

že žiadali na tento projekt financie. Ing. Jurčák – už jednali s plynármi, predĺžia plynovod, ide 

tadiaľ kanalizácia na ČOV. Ing. J. Macejka – pre obec je kľúčová prístupová komunikácia, 

ktorá by mala prechádzať záujmovým územím a vyúsťovať na ceste do Trenčína. Obecné 

zastupiteľstvo odporučilo stretnúť sa s Ing. Perneckým, aby poradil, ako pokračovať. E. 

Benko – navrhnúť predstavu, ako by územie malo vyzerať a obecné zastupiteľstvo určí 

v spolupráci s Ing. Perneckým, čo je reálne a ako postupovať. Obecné zastupiteľstvo vzalo na 

vedomie žiadosť občianskeho združenia AUTIS o územno-plánovaciu informáciu 

a vyjadrenie k plánovanej investícii v Obci Beckov zo dňa 10.3.2022. Obecné zastupiteľstvo 

uložilo obecnému úradu zorganizovať pracovné stretnutie so spracovateľom územného plánu 

Ing. Perneckým za účelom technického prerokovania žiadosti s termínom do 7.10.2022.  

 

Informácia o priebehu prípravy Volieb do OSK a OSO v roku 2022 – zapisovateľka 

miestnej volebnej komisie p. A. Benková informovala poslancov o príprave volieb v roku 

2022, o zaregistrovaní všetkých kandidátov, ktorí podali kandidátne listiny, o zložení miestnej 

volebnej komisie, ktorá plní v obci, kde je vytvorený jeden volebný okrsok, aj úlohu 

okrskovej volebnej komisie. Členovia komisie na prvom zasadnutí, ktoré zvolal starosta obce 

6.9.2022, zložili sľub a skontrolovali všetky podané kandidátne listiny na starostu obce 

a poslancov obecného zastupiteľstva. Volebnou miestnosťou bude sála Kultúrneho domu 

v Beckove. Zoznam zaregistrovaných kandidátov bol zverejnený na informačnej tabuli v obci 

a na internetovej stránke obce dňa 12.9.2022. Voličom budú do 4.10.2022 doručené do 

domácností oznámenia o mieste konania volieb. Poslanci nemali k podanej informácii žiadne 

otázky ani pripomienky. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o priebehu a 

príprave Volieb do OSK a OSO. 

 

Oprava cesty- parkoviska pred bytovým domom č.195 – starosta obce informoval 

poslancov, že na základe predchádzajúceho jednania o oprave cesty pred bytovým domom 

č.195 dal vypracovať ponuky na tri alternatívy – oprava betónom, asfaltom alebo dlažbou. Je 

potrebné vybrať alternatívu. Ing. J. Macejka – cesta je viac rozbitá, ako predpokladali.  

Z ponúk nie je jasné, koľko m² sa má presne opraviť.  Ing. J. Martiš navrhol dať vypracovať 

projekt s alternatívou – dlažba.  

 

Prenájom priestoru pre ZBOX PAKETA – starosta obce informoval poslancov, že firma 

ponúka ročný prenájom 50 €. E. Benko – v zmluve v podmienkach nezaväzovať obec, aby si 

musela plniť nejaké povinnosti, vypustiť zo zmluvy článok 2.4. Ing. J. Martiš – navrhol , aby 

bola najskôr predložená zmluva. Starosta obce dal hlasovať o súhlase na prenájom, 

prítomných 7 poslancov, 6 za, 1 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo 

schválilo prenájom priestoru pri obecnom úrade pre ZBOX PAKETA. Obecné zastupiteľstvo 

uložilo OcÚ pripraviť návrh zmluvy a predložiť ju do najbližšieho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 
 



7 

 

Návrh Dodatku č.1 k VZN č.4/2021 – poslanci požadovali prerokovať návrh dodatku 

k nariadeniu o poplatkoch za komunálne odpady, ktoré pripomienkovali na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva 22.4.2022. Starosta obce objasnil, že rokoval so zástupcami firmy 

Marius Pedersen, ktorá avizovala nový spôsob vývozu komunálneho odpadu čipovaním, 

každá domácnosť bude mať dostupnú aj modrú nádobu na papier a do vriec sa bude separovať 

plast, spolu s tetrapakmi. Predložili aj nové ceny za uloženie odpadu. Komunálny odpad budú 

dotrieďovať. Starosta obce nesúhlasil od začiatku so žetónovým systémom, pretože spôsobuje 

administratívnu záťaž na úrade a nevidí v tomto systéme pokrok. Ing. J. Martiš – na 

zastupiteľstve sa dohodli, že sa nariadenie prerobí, aby sa dali úľavy pre deti do 3 rokov 

a seniorom, tekže sa to musí do konca roka ešte vyriešiť. Navrhuje schváliť vypracovaný 

dodatok s pripomienkami zo zasadnutia z 22.4.2022. Na rok 2023 musí byť vypracované nové 

nariadenie so zapracovanými podmienkami firmy Marius Pedersen a malo by byť schválené 

na poslednom zasadnutí starého zastupiteľstva, inak nie je predpoklad, že nové zastupiteľstvo 

bude mať priestor na schválenie ešte v tomto roku. Starosta obce dal o tomto návrhu hlasovať, 

prítomných 6 poslancov, 6 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo 

schválilo návrh Dodatku č.1 k VZN č.4/2021 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady s pripomienkami z rokovania obecného zastupiteľstva dňa 

22.4.2022. 

Žiadosť  Ing. Jána Macejku o vyčlenenie čiastky 300 € pre obecnú knižnicu na nákup kníh s 

obecnou tematikou – poslanec Ing. Macejka objasnil, že Mgr. Badžgoňová by chcela 

v obecnej knižnici zriadiť poličku s knihami, ktoré by sa týkali histórie našej obce pri 

príležitosti 600. výročia najstaršej zachovanej listiny napísanej v národnom jazyku Stiborom 

mladším. Poslanci súhlasili, aby sa v rozpočte presunuli finančné prostriedky na uvedený 

účel. Starosta obce dal o návrhu hlasovať, prítomných 6 poslancov, 6 za, 0 proti,  0 sa zdržalo 

hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo žiadosť Ing. Jána Macejku o vyčlenenie čiastky 

300 € pre obecnú knižnicu na nákup kníh s beckovskou tematikou pri príležitosti 600. výročia 

najstaršej zachovanej listiny napísanej v národnom jazyku Stiborom mladším. 

 

Uznesenia z 29. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Beckov, zo dňa 23.9.2022 

a 30.9.2022: 

 

uz.č.355/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie kontrolu uznesení zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.6.2022 bez pripomienok. 

 

uz.č.356/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu riaditeľa n.o. Hrad Beckov – 

projekt Dragon s pripomienkami: 

- Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu a riaditeľovi neziskovej organizácie Hrad 

Beckov dôkladne viesť agendu vytýkacích listov a zabezpečiť aktualizáciu harmonogramu 

ukončenia diela.  

- Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu zabezpečiť distribúciu monitorovacích správ 

o priebehu realizácie stavby členom obecného zastupiteľstva a správnej rady. 

 

uz.č.357/2022 – a) Obecné zastupiteľstvo schválilo prenájom priestorov – miestnosti na 

2.poschodí obecného úradu ( bývalý sklad CO) pre Neziskovú organizáciu Hrad Beckov na 

účely  uloženia zbierkových predmetov. 

b) Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu spracovať nájomnú zmluvu s návrhom ceny 

za prenájom s termínom do budúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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uz.č.358/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022 bez pripomienok. 

 

uz.č.359/2022 – a) Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Rozbor hospodárenia ZŠ s MŠ 

J.M. Hurbana Beckov za 1.polrok 2022 bez pripomienok. 

b) Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie oznámenie o počte žiakov prijatých na 

vzdelávanie v materskej škole a školskom klube detí v roku 2022/2023 s pripomienkou. 

c) Obecné zastupiteľstvo uložilo riaditeľovi ZŠ s MŠ J.M. Hurbana vypracovať súbor opatrení 

na zvýšenie obsadenosti materskej školy k 15.9. s termínom do 31.3.2023. 

 

uz.č.360/2022 – a) Obecné zastupiteľstvo neschválilo VZN  o výške mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení v obci Beckov.  

b) Obecné zastupiteľstvo uložilo riaditeľovi ZŠ s MŠ J.M. Hurbana Beckov predložiť 

finančný rozbor nákladov jednotlivých navyšovaných položiek s termínom do 3.10.2022. 

 

uz.č.361/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo Sadzobník služieb krátkodobého prenájmu 

hnuteľného majetku v správe ZŠ s MŠ J.M. Hurbana bez pripomienok. 

 

uz.č.362/2022 – a) Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o kontrolnej  činnosti 

hlavnej kontrolórky obce za 1.polrok 2022 s pripomienkou. 

b) Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu rešpektovať odporúčanie hlavnej 

kontrolórky v bode 4 – uvádzať  dôvody vyradenia hmotného majetku s jeho naložením po 

vyradení. 

 

uz.č.363/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o hospodárení Obce Beckov 

za 1. polrok 2022 bez pripomienok. 

 

uz.č.364/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hl. kontrolórky obce 

k zmene rozpočtu obce na rok 2022 – rozpočtové opatrenie starostu obce č. 4. 

 

uz.č.365/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie  zmenu rozpočtu obce na rok 2022 – 

rozpočtové opatrenie starostu obce č. 4. 

 

uz.č.366/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hl. kontrolórky obce 

k zmene rozpočtu obce na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 5. 

 

uz.č.367/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu rozpočtu obce na rok 2022 – 

rozpočtové opatrenie č. 5 bez pripomienok. 

 

uz.č.368/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo Konsolidovanú výročnú správu  Obce 

Beckov za rok 2021 bez výhrad. 

 

uz.č.369/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo prenájom budovy zdravotného strediska vo 

verejnom záujme ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

uz.č.370/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo odpredanie pozemku pod bytovým domom 

súpisné číslo 199  parc.č.198/4 vrátane odkvapového chodníka podľa skutočného zamerania, 

za cenu podľa znaleckého posudku. Kupujúci uhradí všetky náklady spojené s prevodom 

a prechodom nehnuteľnosti. 
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uz.č.371/2022 – a) Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie žiadosť občianskeho združenia 

AUTIS o územno-plánovaciu informáciu a vyjadrenie k plánovanej investícii v Obci Beckov 

zo dňa 10.3.2022.  

b) Obecné zastupiteľstvo uložilo obecnému úradu zorganizovať pracovné stretnutie so 

spracovateľom územného plánu Ing. Perneckým za účelom technického prerokovania žiadosti 

s termínom do 7.10.2022.  

 

uz.č.372/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o priebehu a príprave 

Volieb do OSK a OSO. 

 

uz.č.373/2022 – a) Obecné zastupiteľstvo schválilo prenájom priestoru pri obecnom úrade pre 

ZBOX PAKETA.  

b) Obecné zastupiteľstvo uložilo  OcÚ pripraviť návrh zmluvy a predložiť ju do najbližšieho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

uz.č.374/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh Dodatku č.1 k VZN č.4/2021 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady s pripomienkami 

z rokovania obecného zastupiteľstva dňa 22.4.2022. 

 

uz.č.375/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo žiadosť Ing. Jána Macejku o vyčlenenie 

čiastky 300 € pre obecnú knižnicu na nákup kníh s beckovskou tematikou pri príležitosti 600. 

výročia najstaršej zachovanej listiny napísanej v národnom jazyku Stiborom mladším. 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom za aktívnu účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Beckove, 5.10.2022 

Zapísala A. Benková 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

 

.......................................... 

Ing. Marek Jambor      Daniel Hladký 

        starosta obce 

 

.......................................... 

Ernest Benko 

 

 

 

 

 

 

 

 


